

<p align="center">МЕЖДУНАРОДНЫЙ СИМПОЗИУМ «INNOVATIONS IN LIFE SCIENCES» Информационное письмо</p>	<p align="center">INTERNATIONAL SYMPOSIUM "INNOVATIONS IN LIFE SCIENCES" Information letter</p>
<p align="center">Уважаемые коллеги!</p> <p>Приглашаем вас принять участие в работе III Международного симпозиума «INNOVATIONS IN LIFE SCIENCES».</p> <p>Симпозиум будет проходить на базе ФГАОУ ВО «Белгородский государственный национальный исследовательский университет» (г. Белгород) 27 – 28 мая 2021 г в дистанционном формате.</p> <p>Симпозиум объединяет ряд научных мероприятий (конференций, круглых столов, семинаров, открытых лекций).</p>	<p align="center">Dear Colleagues!</p> <p>We invite you to take part in the III International Symposium "INNOVATIONS IN LIFE SCIENCES".</p> <p>The symposium will be held at the Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education «Belgorod State National Research University» (Belgorod) on May 27 - 28, 2021 in a distance format.</p> <p>The symposium will include a number of scientific events (conferences, roundtable discussion, seminars, open lectures).</p>
<p>Основные направления работы симпозиума:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Ecological Questions, Environmental Issues and Environmental Education in Modern World 2. Фармацевтический кластер как интеграция науки, образования и производства 3. Фундаментальные и прикладные аспекты биотехнологии и микробиологии 4. Инновационные подходы в биотехнологии растений, агробифотоника, влияние генетических и биохимических факторов на развитие растений для агропромышленного комплекса и биоресурсных коллекций 	<p>The main directions of the symposium:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Ecological Questions, Environmental Issues and Environmental Education in Modern World 2. Pharmaceutical cluster as an integration of science, education and production 3. Fundamental and applied aspects of biotechnology and microbiology 4. Innovative approaches in plant biotechnology, agrobiophotonics, the influence of genetic and biochemical factors on plant development for the agro-industrial complex and bioresource collections 5. Innovation in Food Industry Technology

<p>5. Инновации в технологии индустрии питания 6. Горизонты современной химии 7. Биобезопасность как основа фармацевтического производства и ветеринарии</p>	<p>6. Horizons of modern chemistry 7. Biosecurity as the basis of pharmaceutical production and veterinary medicine</p>
<p>Ключевые даты: 22 мая 2021 г. – окончание регистрации и приема тезисов 28 мая 2021 г. – окончание приема полнотекстовых статей для публикации на платформе Web of Conferences 27 мая 2021 г. – открытие симпозиума, пленарное заседание конференций 28 мая 2021 г. – секционные заседания</p>	<p>Key dates: May 22, 2021 – deadline for registration and sending abstracts May 28, 2021 - deadline for accepting full-text articles for publication on the Web of Conferences platform May 27, 2021 - opening of the symposium, plenary session of conferences May 28, 2021 - breakout sessions</p>
<p>Рабочие языки симпозиума: русский, английский</p>	<p>Working languages of the symposium: Russian, English</p>
<p>Электронный сборник тезисов конференции будет опубликован к началу работы симпозиума.</p>	<p>An electronic collection of conference abstracts will be published by the start of the symposium.</p>
<p>Тезисы докладов (объем до 2 страниц, формат .doc) для публикации в сборнике работ симпозиума оформляются в соответствии с ШАБЛОНОМ (приложение). По итогам симпозиума планируется опубликовать полнотекстовые статьи на английском языке на электронной платформе “Web of Conferences” (https://www.webofconferences.org/). Первичный отбор материалов проводится оргкомитетом, затем статьи будут подвергнуты внешнему рецензированию. Оргкомитет не планирует редактировать статьи или возвращать их на доработку.</p>	<p>Abstracts of reports (up to 2 pages, .doc format) for publication in the collection of articles of the symposium should be drawn up in accordance with the TEMPLATE (appendix). As a result of the symposium, it is planned to publish full-text articles in English on the electronic platform “Web of Conferences” (https://www.webofconferences.org/). The primary selection of materials is carried out by the organizing committee. Then the articles will be subject to external review. The organizing committee does not plan to edit the articles or return them for revision.</p>
<p>Оргвзнос участников симпозиума составляет: 10000руб. (дистанционное участие, публикация тезисов + представление полнотекстовой статьи)</p>	<p>The registration fee for the symposium participants is: RUB 10,000 (distance participation, publication of abstracts + submission of a full-text article)</p>

500 руб. (дистанционное участие с публикацией тезисов)	RUB 500 (distance participation with publication of abstracts)
<p>Подробная информация о регистрации, отправке тезисов и оплате оргвзноса будет доступна на сайте симпозиума с 20 апреля 2021 г.:</p> <p>https://www.bsu.edu.ru/bsu/science/ils/ III Innovations in Life Sciences</p>	<p>Detailed information on registration, sending abstracts and paying the registration fee will be available on the symposium website from April 20, 2021:</p> <p>https://www.bsu.edu.ru/bsu/science/ils/ III Innovations in Life Sciences</p>
<p>Внимание! На сайте симпозиума также будет представлен шаблон оформления полнотекстовой статьи. Статьи, оформленные с отклонениями от шаблона, не будут приняты к рассмотрению.</p>	<p>Note! The website of the symposium will also have a template for formatting a full-text article. Articles with deviations from the template will not be accepted for consideration.</p>
<i>Оргкомитет</i>	<i>Organizing committee</i>